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OK.0002.2.8.2021 

Protokół nr XXXVIII/27 

z sesji Rady Miejskiej w Miłosławiu, 

która odbyła się 7 października 2021 r. w godz. od 16:00 do 16:30 

w Urzędzie Gminy Miłosław 

Ad 1  

Przewodniczący Dawid Strzelczyk otworzył XXXVIII sesję Rady Miejskiej 

w Miłosławiu. Powitał panie i panów radnych, podpisanych na liście obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do protokołu, Burmistrza Gminy Miłosław Huberta Gruszczyńskiego, panią 

sekretarz Anitę Kraskę, panią skarbnik Jolantę Litkę, prezesa Zakładu Gospodarki 

Komunalnej sp. z o.o. pana Macieja Tłoczka, kierowników jednostek organizacyjnych, 

pracowników urzędu gminy, panie i panów sołtysów, mieszkańców oraz przedstawiciela 

prasy. 

Następnie przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie na tabletach swojej 

obecności, gdyż to uprawnia ich do uczestniczenia w dalszej części posiedzenia. Stwierdził, 

że w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum. 

Przewodniczący D. Strzelczyk zaprezentował porządek obrad XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Miłosławiu, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej, oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej odnośnie do inicjatywy ustanowienia 27 grudnia 

świętem państwowym; 

b) zmiany uchwały nr VII/43/19 Rady Miejskiej w Miłosławiu z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, a także 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę Miłosław oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zmienionej 

uchwałą nr XXV/186/20 Rady Miejskiej w Miłosławiu z dnia 3 lipca 2020 r.; 

c) utworzenia Żłobka Radosna Kraina w Orzechowie i nadania statutu; 

d) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miłosław;  

e) nieodpłatnego przejęcia prawa własności nieruchomości położonej w Lipiu; 

f) nieodpłatnego przejęcia prawa własności nieruchomości położonej w Pałczynie; 
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g) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży komunalnego lokalu 

mieszkalnego położonego w Miłosławiu przy ulicy Poznańskiej 25A; 

h) projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Miłosław; 

i) zmiany uchwały budżetowej na 2021 r.; 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 2021–2030; 

k) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

7. Pytania i wnioski radnych. 

8. Wolne głosy i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Ad 3 

Jak poinformował pan przewodniczący, protokół poprzedniej sesji został zwyczajowo 

wyłożony w biurze Rady oraz udostępniony radnym w programie eSesja. Do wymienionego 

protokołu nie wniesiono żadnych uwag. W przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska, 

15 głosami „za”, zatwierdziła protokół XXXVII sesji. 

Ad 4 

Przechodząc do punktu obejmującego informację przewodniczącego Rady 

o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu w okresie międzysesyjnym, pan D. Strzelczyk 

zaznaczył, że informacja ta została radnym udostępniona w programie eSesja. Stanowi ona 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Radni nie wnieśli do powyższej informacji żadnych 

uwag. 

Ad 5 

W tym punkcie przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie pana burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym oraz informacja z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej również zostały dostarczone radnym wcześniej, za pośrednictwem programu eSesja. 

W odniesieniu do złożonego sprawozdania, jak i informacji nie zadano żadnych pytań. 

Sprawozdanie i informacja stanowią odpowiednio załączniki nr 3 i 4 do protokołu. 

Ad 6 

a) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej odnośnie do 

inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym przedstawił przewodniczący 

Dawid Strzelczyk. Poinformował, że Rada Miejska w Miłosławiu popiera inicjatywę oraz, że 

postanawia przekazać swoje stanowisko pomysłodawcom inicjatywy, tj.: Wielkopolskiemu 

Muzeum Niepodległości w Poznaniu, Instytutowi Pamięci Narodowej Oddział w Poznaniu 

Towarzystwu Pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918–1919, Stowarzyszeniu Gmin 

i Powiatów Wielkopolski, Fundacji Zakłady Kórnickie i Muzeum Narodowemu w Poznaniu.  

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XXXVIII/307/21 w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej odnośnie do inicjatywy 

ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b) Projekt uchwały w sprawie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/43/19 

Rady Miejskiej w Miłosławiu z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze, a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 



3 | S t r o n a  
 

zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 

zawodowych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę Miłosław oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zmienionej uchwałą nr 

XXV/186/20 Rady Miejskiej w Miłosławiu z dnia 3 lipca 2020 r. przedstawiła pani sekretarz 

Anita Kraska. Poinformowała, że w uchwale tej proponuje się obniżenie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych do 

siedmiu godzin u dyrektora przedszkola liczącego do pięciu oddziałów. Przy tylu 

obowiązkach dyrektorskich trudno dyrektorowi jest przeprowadzać aż 12 godzin zajęć 

dydaktycznych.  

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/308/21 w sprawie zmiany uchwały nr VII/43/19 Rady Miejskiej w Miłosławiu 

z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 

a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez gminę Miłosław oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zmienionej uchwałą nr XXV/186/20 Rady 

Miejskiej w Miłosławiu z dnia 3 lipca 2020 r. jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

c) Projekt uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Radosna Kraina w Orzechowie 

i nadania statutu przedstawiła pani sekretarz Anita Kraska. Poinformowała, że wychodząc 

naprzeciw oczekiwaniom społecznym, odnośnie utworzenia żłobka, Gmina Miłosław podjęła 

stosowne działania mające na celu uruchomienie przedmiotowej jednostki również 

w Orzechowie. Utworzenie przez Gminę nowej placówki zwiększy dostępność usług 

opiekuńczych dla osób powracających do pracy po przerwie związanej z urodzeniem czy 

wychowywaniem dziecka do lat trzech, osobom zatrudnionym wychowującym dzieci do lat 

trzech oraz osobom będącym poza rynkiem pracy ze względu na konieczność sprawowania 

opieki nad dziećmi w wieku do lat trzech. W związku z powyższym przedstawiamy Państwu 

projekt uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Radosna Kraina w Orzechowie i nadania mu 

statutu. Statut ten określa: cele, zadania żłobka, warunki przyjmowania i pobytu dzieci 

w żłobku, zasady udziału rodziców w zajęciach, zasady ustalania opłat za pobyt, wyżywienie 

dziecka, organizację, mienie żłobka, a także gospodarkę finansową.  

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XXXVIII/309/21 w sprawie utworzenia Żłobka Radosna Kraina w Orzechowie i nadania 

statutu jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

d) Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

z mieszkańcami Gminy Miłosław przedstawiła pani sekretarz Anita Kraska. Poinformowała, 

że poprzednia uchwała z 2008 r. ograniczała krąg osób mogących wziąć udział 

w konsultacjach do osób pełnoletnich. Tutaj jest zapis zgodny z ustawą, że w konsultacjach 
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mogą wziąć udział wszystkie osoby stale zamieszkujące na terenie, gdzie mają być 

przeprowadzane konsultacje. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/310/21 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Miłosław jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

e) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa własności 

nieruchomości położonej w Lipiu przedstawił kierownik Referatu infrastruktury, ochrony 

środowiska, rolnictwa i leśnictwa pan Jarosław Płociński. Poinformował, że Gmina Miłosław 

wznowiła postępowanie w sprawie przejęcia nieruchomości należących do Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Aby te działania mogły być kontynuowane, wymagana jest 

zgoda Rady w postaci uchwały. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/311/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa własności nieruchomości 

położonej w Lipiu jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

f) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa własności 

nieruchomości położonej w Pałczynie przedstawił kierownik Referatu infrastruktury, ochrony 

środowiska, rolnictwa i leśnictwa pan Jarosław Płociński. Poinformował, że jest to 

analogiczna uchwała do poprzedniej, to jest ta sama sytuacja. Aby postępowanie w sprawie 

przejęcia gruntu od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa mogło się toczyć, wymagana 

jest Państwa zgoda, czyli uchwała. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/312/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa własności nieruchomości 

położonej w Pałczynie jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 

sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego położonego w Miłosławiu przy ulicy 

Poznańskiej 25A przedstawił kierownik Referatu infrastruktury, ochrony środowiska, 

rolnictwa i leśnictwa pan Jarosław Płociński. Poinformował, że mieszkanka gminnego lokalu 

komunalnego zgłosiła się z prośbą o wykup. Rzeczoznawca wycenił lokal na kwotę 57 600 zł. 

Komisja finansowa uznała, że właściwą kwotą będzie 70 tysięcy złotych. W przypadku 

zaakceptowania uchwały przez Radę, mieszkanka uzyska prawo do bonifikaty w wysokości 

50% – w przypadku płatności jednorazowej lub 40% – w przypadku płatności w ratach. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/313/21 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 

komunalnego lokalu mieszkalnego położonego w Miłosławiu przy ulicy Poznańskiej 25A 

jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

h) Projekt uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Miłosław przedstawił kierownik Referatu 
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infrastruktury, ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa pan Jarosław Płociński. 

Poinformował, że z uwagi na zmianę ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków wymagane jest, abyśmy uaktualnili regulamin dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków. Pierwszym krokiem jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu, która zostanie przekazana do Wód Polskich w celu zaopiniowania. Kolejnym 

krokiem będzie podjęcie uchwały zatwierdzającej gotowy regulamin.  

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/314/21 w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Miłosław 14 głosami „za” i jednym „wstrzymującym się” (radny 

Rafał Nowaczyk). Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

i) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

przedstawiła pani skarbnik Jolanta Litka. Poinformowała, że zmiany zostały szczegółowo 

omówione podczas komisji wspólnej. Przypomniała tylko najważniejsze zmiany: 

zmniejszenie dochodów o kwotę 7 265,49 zł, zwiększenie wydatków o 319 532,80 zł, 

zwiększenie deficytu i przychodów o kwotę 326 798, 29 zł. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/315/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. jednomyślnie – 15 

głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

j) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miłosław na lata 2021–2030 przedstawiła pani skarbnik Jolatna Litka. Poinformowała, że 

w załączniku nr 1 zostało przedstawione dostosowanie zmian do wielkości przyjętych 

w budżecie. Natomiast załączniku nr 2 – przedsięwzięciach – zwiększono limit nakładów na 

przedsięwzięcie Dowóz uczniów do szkół i przedszkoli na terenie gminy na rok szkolny 

2021/2022 i zmniejszono limit nakładów na budowę przedszkola przy ul. Łąkowej oraz 

wycofano przedsięwzięcie Remont łazienek i ciągów komunikacyjnych w WTZ-ecie. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/316/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław 

na lata 2021–2030 jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

k) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego przedstawiła pani skarbnik Jolanta Litka. Poinformowała, że zmianie 

ulega § 1 – czyli kwota zaciąganego kredytu o 300 tys. zł (zwiększenie z kwoty 1 mln 800 

tys. zł do kwoty 2 mln 100 tys. zł). Jest to związane ze zwiększeniem szacowanych kwot 

inwestycji na bieżący rok.  

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z 

tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/317/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  
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Ad 7  

W punkcie Pytania i wnioski radnych jako pierwszy o głos poprosił radny Rafał 

Nowaczyk, by dowiedzieć się na jakim etapie jest budowa chodnika w Skotnikach. Dodał, że 

co jakiś czas porusza ten temat, ponieważ mieszkańcy się dopytują.  

Drugie pytanie dotyczyło doświetlenia przejść dla pieszych i kto za to odpowiada., ponieważ 

o godzinie 6:30 rano już światła nie działają, a jest jeszcze ciemno i łatwo potrącić pieszych 

na pasach. Czy można by było to wydłużyć, przynajmniej w okresie zimowym? 

Pan burmistrz ustosunkował się w pierwszej kolejności do sprawy doświetlenia przejść 

dla pieszych. Poinformował, że te przejścia na terenie Miłosławia objęte doświetleniem, są 

podłączone do oświetlenia ulicznego, które funkcjonuje na podstawie zegara astronomicznego 

– 20 minut przed wschodem słońca zapala się i 20 minut po zachodzie słońca gaśnie. Zegar 

astronomiczny jest ustawiony dla szerokości geograficznej Polski, ale też częściowo 

szerokości geograficznej Miłosławia. Dodał, że w styczniu zostanie to ustawione trochę 

lepiej. 

Odnośnie do chodnika pan burmistrz stwierdził, że kierownik J. Płociński odpowie na 

temat dokumentacji, ponieważ jest lepiej zorientowany. Dodał jedynie, że z informacji 

uzyskanych od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad wynika, że dla terenu od 

skrzyżowania z Książnem w kierunku Wrześni trzeba dokończyć dokumentację i wystąpić 

o pozwolenie na budowę. Sprawa jest skomplikowana o tyle, że uzyskanie pozwolenia na 

budowę nie będzie możliwe bez Zezwolenia na Realizację Inwestycji Drogowej (ZRID). 

Mówiąc krótko, musi nastąpić wykup tych terenów od KOWR-u. W związku z tym, że ani 

Gmina Miłosław, ani GDDKiA nie są właścicielami tego terenu, chodnik nie powstał. Teraz 

trzeba teren przejąć i zaktualizować dokumentację. 

Na temat współpracy z projektantem i dokumentacji wypowiedział się kierownik 

J. Płociński. Poinformował, że dokumentacja, która ma już swoje lata, straciła ważność, 

ponieważ zmieniły się przepisy budowlane. Dlatego w oparciu o nią było niemożliwe 

uzyskanie pozwolenia na budowę. Autor projektu jest w trakcie dostosowywania go do 

obecnie obowiązujących przepisów prawa budowlanego. Najprawdopodobniej dokumentacja 

będzie gotowa w listopadzie. A dalej, tak jak już pan burmistrz wspomniał, ta procedura to 

jest droga przez mękę, jak sądzę. Trzeba przejąć te tereny. Pytanie kto ma być właścicielem 

tych gruntów: Gmina Miłosław czy GDDKiA? W tej sprawie czekają nas jeszcze rozmowy 

z generalna dyrekcją.  

O głos poprosił radny Adam Pańczak, który wypowiedział się w kwestii oświetlenia 

ulicznego. Stwierdził, że sam również kilka razy zgłaszał ten problem. Być może 

rozwiązaniem byłoby zainstalowanie czujników zmierzchu: Rozmawiałem ze znajomym, który 

pracuje w innej gminie. On wytłumaczył mi, że u nich ten problem się skończył, gdy przestano 

używać zegara astronomicznego do załączania i wyłączania lamp. 

Z kolei o głos poprosił radny Jarosław Sobczak. Poprosił o wyjaśnienie: czy w naszej 

gminie jest możliwość złożenia wniosków suszowych? czy takie wnioski były składane? czy 

powołano jakąś komisję? czy w ogóle jest sens i szansa takie wnioski składać? Dodał, że 

gmina jest objęta poważnymi skutkami suszy. 

Na pytania odpowiedział kierownik J. Płociński, który poinformował, że gmina nie ma 

w budżecie środków na pokrywanie start, jakie ponieśli rolnicy, z takich czy innych 

powodów. Obecnie nie ma zapewnień ze strony żadnych instytucji, że będą pokrywać straty 
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rolników. Komisja jest powołana. Już od dawien dawna mamy taką komisję, tak że jeśli by się 

pojawiło finansowanie pokrywania strat rolniczych, to my jako komisja jak najbardziej 

jesteśmy w stanie potem zadziałać i przyjmować wnioski, przekazywać w zależności od tego, 

co to za dofinansowanie. 

Radny poprosił jeszcze o uściślenie, jaka tutaj obowiązuje procedura: czy najpierw musi 

pojawić się jakiś program pana wojewody lub jakiś ogólnopaństwowy do wypłacania tych 

odszkodowań i wtedy jest powoływana komisja? czy należałoby zgłaszać na wszelki wypadek, 

jeśliby się pojawiły takie programy finansowane przez agendy rządowe? 

Kierownik J. Płociński wyjaśnił, że jeśli się pojawia jakiś program, z którego wynika, 

że są przyznane środki dla rolników, to w tym programie jest wskazane, jaka jest procedura 

postępowania. Wówczas taż instytucja finansująca narzuca reguły. Co do komisji to jest ona 

powołana i jeśli urząd otrzyma wiadomość, żeby zbierać wnioski od rolników, to będzie to 

nagłośnione w lokalnych mediach tak, żeby wszyscy wiedzieli. 

Ad 8 

W punkcie Wolne głosy i informacje przewodniczący D. Strzelczyk poinformował, 

głównie sołtysów, że podczas komisji wspólnej radni ustalili, że sesje będą się odbywać 

w każdą ostatnią środę miesiąca. W październiku nie odbędzie się, chyba że zajdzie taka 

potrzeba. W takim wypadku można zarezerwować sobie termin 27 października. 

W listopadzie będzie to środa 24 listopada. Z kolei komisje wspólne, jeśli są Państwo 

zainteresowani, będą odbywać się w poniedziałki poprzedzające ostatnią środę miesiąca. 

Ad 9  

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad pan przewodniczący D. Strzelczyk zamknął 

XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu, dziękując wszystkim za przybycie. 

 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

(-) Anna Jakubowska        (-) Dawid Strzelczyk 

 

Wykaz załączników do protokołu: 

 

1. Lista obecności. 

2. Informacja Przewodniczącego o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja na temat realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

5. Uchwała Nr XXXVIII/307/21 w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej 

odnośnie do inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym. 

6. Uchwała Nr XXXVIII/308/21 w sprawie zmiany uchwały nr VII/43/19 Rady Miejskiej 

w Miłosławiu z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze, a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych 

i doradców zawodowych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę 

Miłosław oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 



8 | S t r o n a  
 

nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze zmienionej uchwałą nr XXV/186/20 Rady Miejskiej w Miłosławiu z dnia 

3 lipca 2020 r. 

7. Uchwała Nr XXXVIII/309/21 w sprawie utworzenia Żłobka Radosna Kraina 

w Orzechowie i nadania statutu. 

8. Uchwała Nr XXXVIII/310/21 sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

z mieszkańcami Gminy Miłosław. 

9. Uchwała Nr XXXVIII/311/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa własności 

nieruchomości położonej w Lipiu. 

10. Uchwała Nr XXXVIII/312/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa własności 

nieruchomości położonej w Pałczynie. 

11. Uchwała Nr XXXVIII/313/21 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

przy sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego położonego w Miłosławiu przy ulicy 

Poznańskiej 25A. 

12. Uchwała Nr XXXVIII/314/21 w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Miłosław. 

13. Uchwała Nr XXXVIII/315/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

14. Uchwała Nr XXXVIII/316/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miłosław na lata 2021–2030. 

15. Uchwała Nr XXXVIII/317/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

 


